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     Protokół Nr 190/2021 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w sposób zdalny w dniu 2 czerwca 2021 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 13:05 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

2. Alicja Prill  - Wicestarosta – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

3.Mariusz Norsesowicz  - Członek Zarządu– uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

4.Mariusz Kuziel  -  Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

5.Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

 

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

2. Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

 

Posiedzenie zostało przeprowadzone w sposób zdalny zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 Ustawy  

z dnia 2 marca o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID – 19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020r. poz. 1842 ze zm.) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Rozpatrzenie wniosku Wydziału Dróg w sprawie wyrażenia zgody na rozpoczęcie 

procedury związanej z podpisaniem porozumienia pomiędzy Powiatem Myśliborskim,  

a Gminą Myślibórz, w sprawie wspólnej realizacji przedsięwzięcia pn.: „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 2125Z od drogi krajowej nr 23 do końca miejscowości Dalsze”. 

4. Rozpatrzenie wniosków Wydziałów i jednostek organizacyjnych o dokonanie zmian  

w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok. 

5. Podjecie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa. 

6. Sprawy różne. 

7. Zakończenie posiedzenia. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Ad. 3 

Rozpatrzenie wniosku Wydziału Dróg w sprawie wyrażenia zgody na rozpoczęcie 

procedury związanej z podpisaniem porozumienia pomiędzy Powiatem Myśliborskim,  

a Gminą Myślibórz, w sprawie wspólnej realizacji przedsięwzięcia pn.: „Przebudowa 

drogi powiatowej nr 2125Z od drogi krajowej nr 23 do końca miejscowości Dalsze”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na rozpoczęcie procedury związanej z podpisaniem 

porozumienia pomiędzy Powiatem Myśliborskim, a Gminą Myślibórz, w sprawie wspólnej 

realizacji przedsięwzięcia pn.: „Przebudowa drogi powiatowej nr 2125Z od drogi krajowej 

nr 23 do końca miejscowości Dalsze”. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.4 

Rozpatrzenie wniosków Wydziałów i jednostek organizacyjnych o dokonanie zmian  

w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok. 

 

Skarbnik Powiatu –Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła następujące wnioski: 

1. Wniosek Wydziału Geodezji, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami z dnia 

1.06.2021r. o dokonanie zmian w planie wydatków na zadanie własne w paragrafie 4300. 

Wojewoda Zachodniopomorski decyzją Nr 198/2021 z dnia 26 maja 2021 roku zwiększył  

o kwotę 3000,00 zł dotację celową dla Powiatu Myśliborskiego na zakup laptopa, torby na 

laptopa oraz monitora służących do realizacji zadań z zakresu gospodarki nieruchomościami 

Skarbu Państwa. Łączny zakup wyposażenia wyniesie ok. 6000,00 zł. Wobec czego Wydział 

wnioskuje o przeniesienie środków własnych w kwocie 3000,00 zł z § 4300 na § 4210 celem 

zabezpieczenia brakujących środków. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

2. Wniosek Dyrektora Domu Wczasów dziecięcych w Myśliborzu z dnia 01.06.2021r.  

o dokonanie zmian w planie finansowym na 2021 rok polegających na przesunięciu środków 

finansowych w ramach posiadanego budżetu w dziale 854 „Edukacyjna opieka 

wychowawcza”, rozdziale 85411 „Domy wczasów dziecięcych”. Zwiększenie o kwotę  

13 400,00 zł  w paragrafie 4170 „Wynagrodzenia bezosobowe” ma na celu zapewnienie 

środków na wypłatę wynagrodzenia na podstawie umów zleceń zawartych na okres od 1 lipca 

do 31 sierpnia 2021 r. na obsługę kuchni w domu wczasów dziecięcych (szacowana liczba 

godzin pracy ok. 540, koszt ok. 10 000,00 zł, dotyczy 2 zleceniobiorców)P oraz umowy 

zlecenia zawartej na opiekę nocną (szacowana liczba godzin pracy ok. 184, koszt ok. 

3 400,00zł). 

(Wniosek  stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 
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3. Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła wniosek Dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Smolnicy  

o dokonanie zmian w planie finansowym na 2021 rok w rozdziale 85421 "Młodzieżowe 

ośrodki socjoterapii",  polegających na zwiększeniu środków finansowych o kwotę   29 

000,00 zł. w paragrafie 6050 "Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych". Środki zostaną 

przeznaczone na zadaniu pod nazwą "Wykonanie tarasu i schodów od strony południowej w 

budynku Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Smolnicy".  W chwili obecnej nawierzchnia 

schodów ( płytki ) jest w dużej części uszkodzona, praktycznie większość płytek jest 

oderwana. Taki stan rzeczy powoduje dalszą degradację tarasu i schodów, zwłaszcza podczas 

opadów atmosferycznych. Powstałe nierówności  stanowią niebezpieczeństwo dla 

wychowanków. Wygląd estetyczny wspomnianych schodów jest fatalny. Remont spowoduje 

zahamowanie procesu niszczenia tarasu i schodów i jednocześnie będzie pierwszym etapem 

do położenia posadzki epoksydowej, która będzie estetyczna i trwała. W ramach pierwszego 

etapu zostaną wykonane następujące prace: 

1. Skucie pozostałych płytek, usunięcie pozostałego kleju; 

2. Szlifowanie; 

3. Gruntowanie; 

4. Podszalowanie stopni; 

5. Wyrównanie ubytków; 

6. Wylanie masy samopoziomującej. 

 (Wniosek  stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 

 

Zaproponowała, aby środki finansowe zostały zabezpieczone z rezerwy oświatowej. 

Zwróciła uwagę, że remont wspomnianego tarasu i schodów wynika również z zaleceń 

Inspektora Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej  oraz  Inspektora BHP. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Kolejno: 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 190/618/2021 z dnia 2 czerwca 2021 roku w sprawie 

zmiany  w budżecie i w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

(Projekt uchwały  stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 

 

Ad.5 

Podjecie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że projekt uchwały dotyczy udzielenia pełnomocnictwa dla Pani Renaty Wolniak – 

Naczelnika  Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania Majątkiem Centrum 

Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego, do reprezentowania Powiatu Myśliborskiego  

w czynnościach związanych z realizacją i odbiorem robót budowlanych pn. „Przebudowa 

drogi powiatowej Nr 2113Z na odcinku Sumiak-Karsko”.  

Jednocześnie przedmiotową uchwałą traci moc uchwała Nr 187/609/2021 z dnia 17 maja 

2021 roku w sprawie udzielenia pełnomocnictwa dla Agnieszki Wasiewicz Zastępcy 
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Dyrektora Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego.  

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 190/619/2021 z dnia 2 czerwca 2021 roku w sprawie 

udzielenia pełnomocnictwa. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.6 

Sprawy różne: 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poruszył temat dotyczący opracowywania projektu umowy współpracy Szpitala w Dębnie im. 

Św. Matki Teresy z Kalkuty sp. z o.o. z firmą FORMEDIS Sp. k. 

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 7 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 13:24 Zarząd zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała:  

 

Magdalena Kurnicka 

 

1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2.  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3. Mariusz Norsesowicz -  Członek Zarządu   .............................. 

4.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

5.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu: 

……………………………. 

 

 


